
 

`s-Hertogenbosch, 16 juni 2016 

Schriftelijke vragen van de GroenLinks staten-fractie 

Regels voor zonneparken in het landelijk 
gebied 
Zonneparken zijn naar het oordeel van de Raad van State niet zonder meer te 
verenigen met het landelijk gebied wanneer deze een agrarische functie heeft. 
Daarom heeft de provincie Noord-Holland juist ruimtelijke spelregels opgesteld die 
duidelijk maken in welke mate en vorm er wél ruimte kan worden geboden aan 
zonneprojecten in het landelijk gebied. 

Een belangrijk uitgangspunt van het nieuwe beleid is dat de zonne-installaties in het 
landelijk gebied een tijdelijke voorziening vormen van maximaal 25 jaar. De 
bestemming van de grond blijft agrarisch. Na die periode moeten de initiatiefnemers 
de zonneparken opruimen en het landschap naar zijn oorspronkelijk staat herstellen. 
Daarnaast geldt dat de zonneparken moeten passen in het landschap en qua 
omvang in verhouding staan tot de woonkernen in de omgeving. 

Hoewel het landelijk gebied in de provincie Noord-Brabant een andere structuur kent 
dan die in Noord-Holland, zijn er ook in onze provincie mogelijkheden voor 
zonneparken in het landelijk gebied. Ook omdat Noord-Brabant inzet op ‘energieke 
landschappen’ als onderdeel van een nog deels in te vullen Uitvoeringsprogramma 
Energie, heeft de fractie van GroenLinks enkele vragen aan GS: 

1. Zijn GS bekend met de voorwaarden en regels die de provincie Noord-Holland 
stelt aan zonneparken in het landelijk gebied? 

2. Hoe staan GS tegenover het idee om met behulp van ruimtelijke spelregels de 
komst van zonneparken in het landelijk mogelijk te maken en te reguleren? 

3. Zijn GS bereidt om in overleg met gemeenten, agrariërs, maatschappelijke 
organisaties, burgercoöperaties, projectontwikkelaars en de netbeheerder 
kaders op te stellen voor zonneparken in het Brabantse landelijk gebied, 
vergelijkbaar met die in Noord-Holland? Zo ja, hoe zien GS dit 
kaderstellingsproces voor zich? Zo nee, waarom niet? 

4. Hoe kijken GS aan tegen vergelijkbare spelregels voor windparken in het 
landelijk gebied? 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording van voornoemde vragen. 
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